

Partner Search Form

Identification of the applicant	
Name of the organisation	Kéthly Anna Kulturális Egyesület
Registered address (street, city, country)	1148 Budapest, Kerepesi út 76/B II. Lph. 4. 3.
Telephone / Fax	+36 20 3 934 936
Website of the organisation	www.kake.hu
Name of the contact person	Csaba Loppert
Email/Telephone of the contact person	kethlyegyesulet@gmail.com
Short presentation of your organisation (key activities, experience)	<p>We are a non-profit association founded to keep and to adapt to the 21st century the ideas defended by the Hungarian Social Democratic Party since its founding in 1890</p> <p>Nous sommes une association à but non lucratif fondé pour garder et adapter au 21eme siecle les idées défendues par le Parti Social-démocrate de Hongrie depuis sa fondation en 1890.</p>
Description of the project	
Action, Measure in the framework of „Europe for Citizens” Programme	European Remembrance
Timetable of the project	<p>from 1 August to 31 January 2018</p> <p>du 1. août 2017- au 31. Janvier 2018-</p>
Short description of the project, including its aims	<p>We are looking for partners for an application to be presented as part of the Europe for Citizens Program. In a project working on the memory of the EU we want to set up a dialogue of cultures about the Bolshevik coup in Russia on 7 November 1917. We are a non-profit association founded to keep and to adapt to the 21st century the ideas defended by the Hungarian Social Democratic Party since its founding in 1890.</p> <p>We believe that the approach of the citizens of the Mediterranean member states to what the Communists to any trend have done throughout 20th century's European history is different from that of the citizens of the post-Soviet countries. The exchange of ideas</p>

involving the associations of survivors as well as partisan veterans will lead to considerable progress in the tolerance and apprehension of the very complex cultures of the four corners of the European continent. The transnational nature of the project will be supplemented by local events where victims and veterans both will participate and debate. In order to ensure a better synthesis of the conclusions, we shall have recourse to the contribution of historians specialized in the history of totalitarianism. This transnational project will start on 1 August 2017. and will end on 31 January 2018. During this period, meetings will be organized in the countries of the participants, the fruits will be communicated at European level. We are open to working with you either as the leader of the project or as your partner.

Nous sommes à la recherche de partenaires pour une candidature à présenter dans le cadre du programme Europe pour les citoyens. Dans un projet oeuvrant au travail de mémoire de l'UE nous souhaitons mettre en place un dialogue des cultures au sujet du coup d'État bolchévique réalisé en Russie le 7. novembre 1917. Nous sommes une association à but non lucratif fondée pour garder et adapter au 21eme siecle les idées défendues par le Parti Social-démocrate de Hongrie depuis sa fondation en 1890.

Nous estimons que l'approche des citoyens des États-membres méditerranéens à ce qu'ont fait les communistes de toute tendance tout au long de l'histoire européenne est bien différente par rapport à celle des citoyens des pays post-soviétiques. Des échanges d'idées auxquelles participeront des associations des survivants aussi bien que des anciens combattants partisans déboucheront sur une avancée considérable au niveau de la tolérance et de l'apprehension des cultures très complexes des quatre coins du continent européen. Le caractère transnational du projet sera complété d' expériences locales, vécues par les victimes et les combattants. Pour assurer une meilleure synthèse des conclusions on aura recours à la contribution des historiens spécialisés dans l'histoire des

	<p>totalitarismes.</p> <p>Le projet démarrera le 1. août 2017. et prendra fin le 31. janvier 2018. Durant cette période on organisera des rencontres dans les pays des participants, les fruits seront communiqués au niveau européen. Nous sommes ouverts à travailler avec vous soit en tant que porteur du proje, soit en tant que votre partenaire.</p>
<p>Role of the partner organisation in the project</p>	<p>leader or partner</p> <p>porteur du projet ou partenaire</p>
<p>Comments from the applicant</p>	